

هيلة الأوراق المالية الدائرة الإدارية / الدينوان ٢٦ آب ٢٠٠٠ الرقم التساسل ٢٠ ٤ ٤ الجهة المختصة ١١٠٠ أه عادًا

> الرقم د/مساهمين التاريخ 2020-08-2020

معالي رئيس ميئة الاوراق المالية المحترم

تحية طيبة وبعد ،،،
عقدت الهينة العامة غير العاديه لمساهمي شركة الالبان الاردنيه م.ع.م في تمام المساعه العاشرة من صباح يوم الاربعاء الموافق 2020/08/26 بحضور مندوب عطوفة مراقب عام الشركات ومدققي حسابات الشركه وثلاثة اعضاء من أصل خمسة اعضاء لمجلس ادارد الشركة ، وقد حضر الاجتماع (9) مساهما من اصل (2649) مساهم بواقع (5) مساهم يحملون (727635) سهما بالاصاله و (1) مساهم يحمل ون (1727635) سهما بالاصالة و (1) مساهم يحمل راس مال الشركة البالغ (4.000.000) سهم وقد اعلن مندوب عطوفة مراقب الشركات راس مال الشركة البالغ (4.000.000) سهم وقد اعلن مندوب عطوفة مراقب الشركات اكتمال النصاب القانوني للاجتماع هذا وقد تم اتخاذ القرارات التالية :

1- المصادقه على تعديل عقد التاسيس من خلال إضافة كفالة حق ديون الغير بما يحقق مصلحة الشركة .

وتفضلوا بقبول فالق الاحترام







2020-08-26

M/S: JORDAN SECURITIES COMMISSION

After Greetings...

The extraordinary general assembly for the shareholders of the Jordanian Dairy Company SAOC held a meeting at exactly ten o'clock in the morning on Wednesday 26/08/2020 in the presence of the representative of His Excellency the General Comptroller of Companies and the Company's auditors and three members out of five members of the Company's Board of Directors. The meeting attended (9) shareholders out of (2,649) shareholder of (5) shareholders holding (1727635) shares originally and (4) shareholder holding (1669747) shares in proxy, i.e. a total of (3397382) shares representing 84.93% of the company's capital of (4.000). 000) shares. The representative of His Excellency the Companies Controller announced that the quorum had been completed for this meeting, and the :following decisions were taken

1- Approval of the amendment of the Articles of Association by adding a guarantee of the right of third party debts to achieve the company's Interest.

And Yours sincered General Director
Ashraf Muhammad Muflih Al-Hourani